



## DSPDI

STEREO PASSIVE DIRECT BOX / BOÎTE DE DIRECT PASSIVE STÉRÉO

***NEW! Mono sum switch for applications where a single XLR run is desired!***

A standard single channel direct box with a 1/4" mono input can be somewhat limiting with the variety of audio sources used today; laptop computers, MP3 players and other types of audio sources.

The DSPDI offers multiple choices of connector inputs: 3.5 mm mini TRS stereo inputs, dual RCA connectors and dual 1/4" connectors.

High quality custom transformers ensure sonic transparency and can handle input levels up to 25 dBu. Recessed connectors, ground lift and mono sum switches, in a rugged metal housing, ensure the DSPDI will last for years.

***NOUVEAU! Commutateur stéréo/mono là où une simple course XLR est requise!***

Une boîte de direct standard à canal simple et entrée 1/4" mono peut être restreinte par la grande variété de sources audio utilisées de nos jours; ordinateurs portables, lecteurs MP3 et autres.

Le DSPDI offre plusieurs choix de connecteurs d'entrée: 3.5 mm stéréo (TRS mini), deux connecteurs RCA et deux connecteurs 1/4".

Des transformateurs de haute qualité assurent la pureté du son et peuvent supporter des niveaux d'entrées jusqu'à 25 dBu. Les connecteurs en retrait et les transformateurs d'isolement, situés dans un boîtier en métal robuste, assureront le bon fonctionnement du DSPDI pour les années à venir.

### SPECIFICATIONS / SPÉCIFICATIONS

**Frequency Response:** From 10 Hz to 40 kHz ( $\pm 3$  dB)

**THD at 60 Hz:** 0.0114%

**THD at 1 kHz:** 0.0017%

**Maximum Input:** +25 dBu at 60 Hz (1% THD)

**Réponse en fréquence :** De 10 Hz à 40 kHz ( $\pm 3$  dB)

**THD à 60 Hz :** 0,0114%

**THD à 1 kHz :** 0,0017%

**Entrée maximale :** +25 dBu à 60 Hz (1% THD)